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Rada města Milevska 

podklad pro schůzi rady č.13         dne 28.06.2017                            ORR131701R 

 

Žádost FC ZVVZ Milevsko o kompenzování ztráty při výběru vstupného na zápasy klubu 
 

2. Důvodová zpráva 

FC ZVVZ Milevsko podal na RMM žádost o jednorázový příspěvek, který by kompenzoval ztrátu 

klubu při výběru vstupného na zápasy klubu, viz příloha P1. 

V roce 2000 došlo k odstranění oplocení areálu letního stadionu z důvodu, že oplocení bylo na mnoha 

místech silně poškozeno a jeho oprava by byla finančně náročná. Tato situace byla zvažována a 

jednoznačně převládl názor staré oplocení odstranit a areál otevřít trvale pro veřejnost a vybudovat do 

něj nové přístupové cesty směrem od ul. J. A. Komenského a z Píseckého předměstí. Následně došlo i 

k obnově zeleně v areálu (odstranění starých topolů a výsadba nové zeleně). 

 

ORR doporučuje RMM schválit rozhodnutí a) z těchto důvodů: 

1. Ve městě i jeho širším regionu se pořádá více placených akcí, které jsou v neoplocených 

areálech, a vždy je to věc kvality pořadatelů, od kolika diváků vyberou vstupné. 

2. V minulosti již bylo na tuto věc upozorňováno (např. v zápisech ze sportovní komise), ORR 

však není známo, že by na ni byly poskytnuty nějaké peníze. 

3. Podávání žádostí mimo vyhlášené dotační programy města, zcela narušuje jejich smysl. Když by 

mohl každý kromě vyhlášeného dotačního programu v té samé oblasti žádat individuálně o další 

věci, povede to k velkému množství těchto žádostí, k navýšení práce pro několik odborů a 

dalšímu zvyšování nákladů rozpočtu. 

4. V době poškozeného oplocení si fotbalisté stěžovali na stejnou věc. 

 


